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МЕТОДОЛОГИЯ И МЕТОДИКА УПРАВЛЕНИЯ РЕГИОНАЛЬНОЙ ЭКОНОМИКОЙ,  

РЕАЛИЗАЦИЯ ОРГАНИЗАЦИОННО-ЭКОНОМИЧЕСКИХ АСПЕКТОВ 

(НА ПРИМЕРЕ ПОВОЛЖСКОГО РЕГИОНА) 

 
Исследована методология и методика управления региональной экономикой на примере Поволжского 

региона. Противоречивое развитие российских регионов на сегодня убедительно демонстрирует  неполноценность 

традиционного подхода к установлению предмета региональной экономики как изучение организационно-

экономических аспектов и пространственных проблем экономического развития государственной экономики.  

С учетом воздействия жестких кризисных, санкционных условий необходимо наиболее активно исследовать 

рыночные принципы и механизмы обеспечения целостности и стабильности областной экономики.  
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THE METHODOLOGY OF MANAGEMENT OF REGIONAL ECONOMY,  

THE IMPLEMENTATION OF ORGANIZATIONAL-ECONOMIC ASPECTS  

(ON THE EXAMPLE OF VOLGA REGION) 

 
The methodology of management of regional economy on the example of Volga region is studied. The contra-

dictory development of Russian regions at the present time clearly shows the insufficiency of the traditional approach to 

definition of the subject of the regional economy as the study of organizational and economic aspects and as the study 

of spatial problems of economic development of the national economy. Taking into account the impact of the severe 

crisis and sanction factors the market principles and mechanisms of ensuring the integrity and stability of the regional 

economy should be more actively explored. 
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